
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 6. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål O
På baggrund af oplysningerne fra Danmarks Radio om, at de ansatte på Sjæl-
lands Universitetshospital i Køge ser sig nødsaget til at bruge beroligende
medicin for at nå deres opgaver (http://www.dr.dk/nyheder/indland/sygeplejer-
ske-paa-intensivafdeling-vi-er-noedt-til-give-nogle-patienter-mere), bedes mi-
nisteren oplyse, om der er et tilsvarende problem i andre regioner og på andre
sygehuse i landet og herunder redegøre for om ministeren mener, det er pro-
blematisk, at der bruges et øget omfang af beroligende medicin som kompen-
sation for manglende personale?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2015-16, jf.
SUU alm. del - samrådsspm. BF.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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